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Derde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk IOO/hdp/2016/21-04 
 
De vergadering wordt geopend om 18 uur. 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 14 april 2016 
 
Geen opmerkingen bij het verslag. 

2. Intergemeentelijke samenwerking 
Eandis Assets – voorbereiding algemene vergadering van 29 april 
2016:  
- Voordracht onder opschortende voorwaarde van 3 effectieve en 

3 plaatsvervangende vertegenwoordigers in de algemene 
vergadering 

- Voordracht onder opschortende voorwaarde van 1 
vertegenwoordiger in resp. het rbc Oost, het rbc Centrum en het 
rbc Noord 

- Vaststelling van het mandaat van de vertegenwoordigers in de 
algemene vergadering: goedkeuring van de voorgestelde 
agendapunten 

Mevrouw Greet De Troyer, voorzitter van de provincieraad, vraagt of 
het gaat om een “voordracht” of “aanduiding” van 
vertegenwoordigers. Gedeputeerde Alexander Vercamer antwoordt 
dat het gaat om voordrachten. Uit de praktijk blijkt dat die steeds 
gevolgd worden. 
Raadslid Elisabet Dooms stelt vast dat de opschortende voorwaarde 
nog niet vervuld is. Zij vraagt of de provincie zich kan aansluiten bij 
de stelling van Eandis Assets dat het dossier juridisch sluitend is. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer antwoordt dat de dienst 
Juridische aangelegenheden die dit dossier heeft voorbereid geen 
tegenindicaties ziet. De heer José Verbiese, vertegenwoordiger van 
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Eandis bevestigt dat nog niet alle voorwaarden zijn vervuld. Er is 
onder meer nog een formele erkenning nodig als netbeheerder. 
Eens de voorwaarden vervuld zijn kan de notariële akte worden 
verleden die dan uitwerking zal hebben met terugwerkende kracht 
vanaf 1 januari 2016. 
Raadslid Elisabet Dooms vraagt verduidelijking over de 
onverenigbaarheden wat betreft vertegenwoordiging in de Algemene 
Vergadering en de Regionale Bestuurscomités. 
Gedeputeerde Vercamer antwoordt dat er inderdaad 
onverenigbaarheden zijn en dat daar rekening mee zal gehouden 
worden bij de aanduiding van de vertegenwoordigers in de 
provincieraad. 
 

3. Patrimonium – logistiek 
Provinciaal patrimonium en patrimonium paraprovinciale instellingen 
Periodiek keuren van hefwerktuigen, persoonlijke 
beschermingsmiddelen, lasposten, persluchthouders en ladders voor 
een periode van 10 jaar 
Vaststelling van de voorwaarden en de raming, opdracht te gunnen 
bij wijze van open aanbesteding 
 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman deelt mee dat de motivering voor 
deze werkwijze dezelfde blijft als voorheen. 
 

4. Intergemeentelijke samenwerking 
Gaselwest – voorbereiding algemene vergadering van 29 april 2016: 
- Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende 

vertegenwoordiger 
- Vaststelling van het mandaat: goedkeuring van de voorgestelde 

agendapunten 
 

5. Intergemeentelijke samenwerking 
Imewo – voorbereiding algemene vergadering van 29 april 2016: 
- Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende 

vertegenwoordiger 
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- Vaststelling van het mandaat: goedkeuring van de voorgestelde 
agendapunten 
 

6. Intergemeentelijke samenwerking 
Intergem – voorbereiding algemene vergadering van 29 april 2016: 
- Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende 

vertegenwoordiger 
- Vaststelling van het mandaat: goedkeuring van de voorgestelde 

agendapunten 
 

Punten 4, 5 en 6 hangen samen met punt 2 van de agenda. 
Raadslid Elisabet Dooms vraagt hoe de winsten worden besteed. 
Een deel gaat naar de reserves. Gaat dat om de beschikbare of 
onbeschikbare reserves ? 
De vertegenwoordiger van Eandis deelt mee dat om toebedeling 
aan de beschikbare reserves gaat. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer herinnert er aan dat de raad al 
tot een principeakkoord heeft beslist met Eandis over de 
waardering van onze aandelen naar aanleiding van de verplichte 
uittreding uit de intergemeentelijke samenwerkingsverbanden. 
Deze regeling volgt de principes gehanteerd bij de uittreding van 
Electrabel. 
 

7. Varia 
 
De heer Bart Blommaert vraagt toelichting bij de vraag tot overleg 
die aan de directeurs van diverse intergemeentelijke 
samenwerkingsverbanden werd gericht. 
Hedwig De Pauw, adviseur-generaal interne organisatie, antwoordt 
dat het om ambtelijk vooroverleg gaat dat de bedoeling heeft 
bestuurlijk overleg tussen de diverse intergemeentelijke 
samenwerkingsverbanden en de provincie met betrekking tot de 
uittreding van de provincie voor te bereiden. 
De heer Jeroen Lemaitre heeft vragen bij de werking van de 
commissie. Hij vraagt zich af of vergaderingen die amper een 
kwartier duren wel verantwoord zijn. Moet er, ook in het licht van de 
afslanking, niet nagedacht worden over een andere organisatie van 
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één en ander. 
De commissievoorzitter stelt van dat de vergaderingen nu eens kort, 
dan weer langer duren. Zij is van oordeel dat dit best door het 
Bureau wordt bekeken. 
Er zijn geen andere variapunten. 
De vergadering wordt gesloten. 

 
Gent, 25 april 2016 

 De secretaris   De voorzitter 

Elisabet Dooms Hilde De Sutter 

                     De verslaggever 

                     Hedwig De Pauw 


